
   

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

 
Sa sednice upravnog odbora S.S.S. odrţanog 10.06.2007. godine, u Beogradu u 

restoranu „Polet“, sa početkom u 12,00 časova. Prisutni: Miljko Čolović - član, 

Aleksandar Vidak - Potpredsednik, Milica Benjak - Potpredsednik, Vladeta Mišković 

- član, Dimitrije Milović – Generalni Sekretar, Ljubiša Urošević - član. Konstatovano 

je prisustvo 5 od 7 članova U.O. i Danila Miokovića - posmatrača i jednoglasno su 

usvojeni sledeći: 

 

 

 DNEVNI RED: 

 

 

1. Usvajanje prethodnog zapisnika. 

2. Usvajanje dnevnog reda. 

3. Drţavno prvenstvo – outdoor. 

4. Izveštaj Predsednika i Gen. Sek. 

5. Selektori. 

6. Svetsko prvenstvo – Lajpcig. 

7. Sportski savez Srbije. 

8. Značke. 

9. Kanjiţa. 

10. Prelasci. 

11. EAA – članstvo. 

12. Razno. 

 

1. Prethodni zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

2. Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

3. Milović podseća da je Drţavno dodeljeno SK „Pančevo“ još pri izradi 

kalendara za 2007. godinu. Zatim Aleksandar Vidak napominje da je stigao 

dopis od SK „Duga Strela“ da organizuje Drţavno. Pošto su izneti predlozi od 

strane predstavnika oba kluba prisutnih na U.O., Vidak predlaţe da se klubovi 

dogovore o org. prvenstva s tim da SK „Pančevo“ ima apsolutan prioritet. 

Urošević podseća na odluku o org. Drţ. i da klub mlaĎi od 1 godine i dok ne 

odrţi jedan samostalan turnir ne moţe dobiti org. Drţavnog prvenstva. 

Čolović se slaţe sa Uroševićem. Bekić iz SK „Pančevo“ napominje da su već 

dobili sredstva od grada i da se turnir mora odrţati na teritoriji grada, ali da će 

se konsultovati sa SK „Duga Strela“ o eventualnoj suorganizaciji. Klubovima 

je ostavljeno do 17.06.2007. da se dogovore i jave ishod Savezu tj. članovima 

U.O. 

 

4. Milović govori o raspoloţivim sredstvima na Ţ.R. Saveza u iznosu od 277.947 

dinara od kojih su na sopstvenom raspolaganju 27.947 pošto su 250.000 

namenska za Lajpcig. Da treba isplatiti dugovanja putnih troškova članovima 

U.O. i sudijama ukoliko dugovanja ima, što ostaje da se proveri za sledeći put. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Sekretar takoĎe izveštava i o odlasku na sastanak sa novom Ministarkom 

Omladine i Sporta, kao i o ostalim tekućim pitanjima i dobijenim dopisima i 

pozivima od strane domaćih i meĎunarodnih institucija. Vidak govori da s 

obzirom da Šoštar i Atanasov ostaju na funkcijama, on treba da ima sastanak 

sa njima. Da šarenoliko oblačenje reprezentacije nije primerno. Urošević 

odgovara da su navodi netačni i da je reprezentacija na svim oficijelnim 

delovima bila obučena u istovetne dresove. Vidak navodi da je čuo o nekim 

problemima u vezi treniranja u SK „Pančevo“, gde Bekić i Mioković kaţu da 

to nije istina. Vidak kaţe da mu je sekretarica Nenada Bogdanovića rekla da 

Ljubiša niti iko nije kontaktirao sa Bogdanovićem u vezi streličarstva, da nije 

bio na dva radna sastanka oko Univerzijade; gde Urošević navodi sve njegove 

susrete sa Bogdanovićem u vezi Univerzijade i samog kluba Kalemegdan, što 

potvrĎuje i Milović koje se i sam sreo sa Bogdanovićem. Vidak navodi da smo 

i dalje 4 kategorija. Da treba razmotriti kriterijume kategorizacije i imati 

spreman predlog za Sportski Savez Srbije kada bude potrebno. Radovan 

Nikolić iz Duge strele pita i za invalide – raspitati se. 

 

5. Vidak podseća na istek mandata selektorima i da se glasa o reizboru ili o 

izboru novih selektora. Urošević podseca na njegov predat izveštaj u vezi 

Izmira. Mišković predlaţe da ostanu isti (Urošević i Čolović) što je 

jednoglasno i usvojeno. Urošević traţi izbor na 4 godine kako bi se mogao 

sprovesti jedan celokupan plan kojeg ima i u napismenoj formi. Čolović da 

nije bilo pritisaka na selektore, i da se neočekuje previše od njih s obzirom na 

finansijsku situaciju Saveza. Benjak da su svi odgovorni za nabavku sredstava. 

Čolović da osim jednog kluba nijedan drugi nije poslao predloge kandidata za 

Univerzijadu 2009. i da treba da to urade što pre. Benjak da je mnogo 4 i da 

treba da se biraju za period od 2 godine. Za 4 godine - 3 glasa, za 2 godine-  2 

glasa. Usvojeno je na 4 godine. 

 

6. Milović izveštava o pronaĎenim cenama za voz, i poslatom dopisu Nemcima i 

molbi da nas ne kazne pošto smo zakasneli za neke forme iako je podsećao na 

datume istih. Urošević da će pogledati jeftine avio karte, a da je od JAT-a 

dobio popust od 50% na redovnu cenu. Vidak da se neki vrate ranije kako bi 

išlo 6 osoba. Vidak je predloţio da idu 3 CU i po 1 iz ostalih kategorija. 

Benjak po 1 iz kategorije, ukupno 4. Urošević obavezno CU ekipa,  i da se ne 

šalju ljudi koji ne mogu ispucati 100 a kamo li 70 mesto. Nikolić će pogledati 

opciju minibusa, isto se nalaţe i Miloviću. Čolović da predlog Milice nije 

realan, i da se ne šalje niko bez rezultata. Urošević da je nerealno očekivati 

poslati 6 sa 250.000. OS: 1) Tasić 2) Bekić 3) Zorica, Nikola, Tekić. Gde 

otpadaju u obrnutom redu u slučaju ne dovoljnih sredstava. CU: 1)Danilo 

2)Ljubiša 3) Rašević, Matić, Bata. Gde se odlučuje da Rašević Ispada zbog ne 

izvršenja kazne u smislu javnog (pismenog) izvinjenja u predviĎenom roku. 

Svilanović pita da li moţe ići kao 3 OS ako si sam plaća, gde Čolović 

odgovara da to nije problem, što mu se i dozvoljava. Predlozi: 1) 2 M OS, 1 Ţ 

OS, 3 M CU – 3 glasa; 2) 3 M CU, 1 po kat. – 2 glasa. Usvaja se predlog br. 1. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. predlozi: Urošević – 2 glasa, Kovačević Olivera – 2 glasa, suzdrţan 1 

(Čolović) pošto su mu oba kandidata pogodna. Urošević tvrdi da ima jake veze 

i da moţe biti izglasan. Benjak predlaţe: Mladena, Cecu, Dragana (koji odbija 

ali se zahvaljuje). Ponovnim glasanjem suzdrţan glasa za Kovačević, čime se 

imenovana bira za predstavnika i kandidata za člana skupštine S.S.S. pri S.S.S. 

 

8. Vidak napominje da kod Kneţevića moţda ima nekih znački, a ako nema da 

za ovaj put klubovi plate svojim zainteresovanim streličarima. Klubovi moraju 

dostaviti spiskove Sekretaru koji će pogledati cene znački. 

 

9. odobrava se da im se članarina prebaci za iduću godinu. 

 

10. Dat je izveštaj od strane Milovića na zahtev Boţovića i SK „NS 2002“ o 

regularnom prelasku Mladena Boţovića u klub „NS 2002“. Gde se svi slaţu da 

je to tehničko pitanje koje i nije za U.O.  

 

11. Raspitati se kod FITA-e i EMAU-a da li problem postati član EAA. Benjak će 

se takoĎe raspitati o detaljima. 

 

12. Čolović pita za trenerski kurs u Koreji, gde mu se odgovara da sve ovisi o 

prispeću sredstava, a Milović dodaje o zainteresovanosti Svetlane Popović da 

o sopstvenom trošku pošalje Luku na isto gde se konstatuje da to nije problem 

i stoga se odobrava. Da odgovor za pitanje Ministarstva o vojnom roku treba 

da bude: „članovi reprezentacije u četvorogodišnjem ciklusu priprema za 

velika takmičenja“. Za almanah BG koji je pokazao Urošević a gde nema 

streličarstva odlučuje se da je to pitanje Saveza Beograda. Nikolić da se sutra 

11.06. odrţava promocija paraolompijskih sportova u koje se trebamo i 

učlaniti, a papire će poslati Miloviću koga i poziva da prisustvuje na 

manifestaciji, što poslednji i obećava. Vidak na idućem U.O. doneti norme za 

raspodelu sredstava . 

 

 

 

 

 

Sednica je završena u 16:15h.     

 

 

 

       Predsednik S.S.S. 

       Slobodan Matić 

 

            


